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Besvarelse af spørgsmål 413 alm. del stillet af Erhvervs-, Vækst- og 
Eksportudvalget den 27. august 2013 efter ønske fra Mette Bock
(LA).

Spørgsmål:
Vil ministeren redegøre for, hvorfor den af regeringen lovede bred-
båndsmåler, der var varslet til foråret 2013, endnu ikke er indført, og vil 
ministeren fortælle, hvor meget længere forbrugerne skal vente på den 
nye bredbåndsmåler?

Svar:
Erhvervsstyrelsen har oplyst følgende, som jeg i det hele kan henholde 
mig til:

”Erhvervsstyrelsen er i gang med at udvikle bredbåndsmåleren med flere 
væsentlige faciliteter for brugerne, herunder blandt andet brugerinddra-
gelse, og mulighed for at se målingerne via et interaktivt kort. Udviklin-
gen af disse nye faciliteter har vist sig at være mere kompliceret og tids-
krævende end først antaget, fordi leverandøren af bredbåndsmåleren ikke 
har kunnet levere i overensstemmelse med den oprindelige plan.

Den nye version af bredbåndsmåleren forventes lanceret i indeværende 
år.”
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